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Dagsorden til menighedsrådsmøde i Tølløse  
 torsdag den 6. juni 2024 kl. 19.00 i Præstegårdssalen 

 
Til stede: Andreas Fink, Henning Pedersen, Henrik Falster-Hansen, Bente Lykke, Marie-Louise Jensen, Jonas 
Andersen og Ole Piekut 
Afbud: Lene Hjære Østergaard, Marianne Ziirsen og Kirsten Schmidt 
 

 Punkt  

1 Godkendelse af dagsorden Der blev tilføjet et punkt ang. svar på henvendelse 
fra konfirmand-forældre. 

2 Nyt fra formanden Tølløse har jubilæum som stationsby. Andreas har 
modtaget henvendelse om, hvorvidt kirken ønsker 
at deltage i fejringen af dette. Menighedsrådet 
ønsker dette. 

3 Nyt fra kassereren Der skal udarbejdes en regnskabsinstruks. Inden da 
kan årsregnskabet ikke afsluttes. Henrik og 
Andreas udarbejder denne, som godkendes på 
næste møde. Mette fra regnskabskontoret 
deltager på næste møde, hvor hun gennemgår 
kvartalsregnskabet. 

4 Nyt fra kirkeværgen Igangværende opgaver: 
- der mangler at blive sat vinduer i kælderen på 
Præstegården 
- taget på graverbygningen er rettet op og skal 
understryges 
- møbler og hylder til Præstegårdssalen er bestilt 
- der mangler arbejde på altanen, skift af lås og 
opsætning af hylde i Præstegården 
- der afventes tilbud på etablering af automatik på 
hovedlågen 
- taget på kirketårnet skal understryges. Der er 
modtaget tilbud på et permanent dæk, så man kan 
gå deroppe 
- der er sætningsskader i fundamentet på muren 
mod øst og på kapellet. Der skal tages prøver 

5 Nyt fra kontaktpersonen Der har været afholdt medarbejdermøde. 
Medarbejderne blev bl.a. orienteret om, at der 
skal afholdes MUS-samtaler med Jens Viggo, samt 
at der vil blive indført tidsregistrering (EU-krav). 

6 Nyt fra præsterne Kirsten forbliver i sin stilling efter sommerferien. 

7 Fællesskabet omkring kirken 

- sogneudflugt 

- forslag til aktiviteter 

Det blev besluttet at arrangere en tur for hele 
sognet til Frederiksborg Slotskirke med rundvisning 
ved præsten. Bente og Henning arbejder videre 
med dette. 
 
Forslag til nye aktiviteter drøftes på næste møde. 
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8 Kirkegårdsudvalget Kirkegårdsudvalget godkender de under punkt 4 
drøftede tiltag. 

9 Provstiudvalget 
- næste ansøgningsfrist er den 6. august 

Der er søgt 5%-midler til opretning af tag og 
understrygning. 
 
Der søges midler til etableringen af Jens Viggos 
kontor i graverbygningen. 

10 Nyt sognehus Holbæk Kommune arbejder på et tillæg til 
lokalplanen. Andreas kontakter kommunen mhp. 
status. 

11 Samarbejdet med regnskabskontoret Der blev afholdt formøde med deltagelse af en 
medarbejder fra regnskabskontoret. 

12 Logo for sognet Drøftes videre på næste møde. 

13 Ny struktur på hjemmesiden Det blev besluttet at påbegynde omstrukturering 
af kirkens hjemmeside hurtigst muligt. Ulla 
Madsen tager sig af dette. 

14 Indkøb af digitalt flygel Det blev besluttet at indkøbe et digitalt flygel. 
Dorthe og Jens Viggo indkøber dette. 

15 Forpagtning af kirkens jord Kontrakten på forpagtning blev godkendt. Henrik 
indrykker en annonce i LandbrugØst. 

16 Svar på henvendelse fra konfirmand-forældre Det blev besluttet at fastholde beslutningen om at 
flytte konfirmationer til Kr. Himmelfartsdag fra 
næste år.  

17 Eventuelt Ingen havde noget at bemærke til dette punkt. 

16   

17   

 
Kommende møder: 1/8, 5/9, 3/10 
 


